
                                                                                                           Kożuchów, 28.04.2016 r. 

 

Nasz znak: OR.0003.15.2016.MO 

 

                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 

sprawa: wniosków i interpelacji radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

 

 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 27 kwietnia 2016 roku 

zgłoszono następujące wnioski i interpelacje:  

 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

cyt.: 

1. Proszę o sporządzenie opinii prawnej dla celów pracy Rady Miejskiej do użytku 

zewnętrznego w zakresie możliwości dokonywania zmian i poprawek w zgłaszanych przez 

Burmistrza Kożuchowa uchwał, odnośnie zmiany uchwały budżetowej gminy w świetle 

aktualnego orzecznictwa RIO i Wojewódzkich Sądów Administracyjnych. 

2. Proszę o przedstawienie pełnego kosztorysu przygotowywanego na lipiec koncertu muzyki 

Disco Polo w Kożuchowie. 

3. Proszę o wystąpienie do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie zapytania, na jakim 

etapie aktualnie są prace projektowe odnośnie wykonania zatok autobusowych 

w miejscowości Studzieniec. 

 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

4. Zapytanie dotyczy aktualnego stanu postępowania w sprawie ewentualnego przejęcia przez 

Gminę gruntów położonych w obrębie 3 miasta Kożuchów oznaczonych jako działki nr 161 

i 163 będących w użytkowaniu wieczystym Polskiego Związku Działkowców. 

Jak  wynika z dokumentów Gmina Kożuchów jest żywotnie zainteresowana przejęciem tych 

gruntów. 

Polski Związek Działkowców wystąpił w październiku 2015 roku do Starostwa Powiatowego 

w Nowej Soli o stanowisko w kwestii rozwiązania umowy użytkowania wieczystego 

wspomnianych wyżej działek.  

 

W załączeniu 3 egz. Kopii dokumentów w sprawie przekazanych przez Zarząd ROD 

„Metalowiec”. 
 

 

 

 



Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
cyt.: 

5. Proszę o naprawę ubytków w drodze gminnej znajdującej się w sołectwie Radwanów nr 62. 

6. Na jakim etapie jest przejęcie działki od Nadleśnictwa Nowa Sól dla sołectwa Broniszów 

na cele rekreacyjno-sportowe i dlaczego tak długo to trwa.  

7. Proszę o dołożenie koszy na śmieci przy ulicy Kraszewskiego w Kożuchowie. 

8. Proszę o wykonanie przyłącza wody w budynku stanowiącym własność gminy przy boisku 

sportowym w Radwanowie, które to Burmistrz obiecał na zebraniu wiejskim.  

 

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej  

cyt.: 

9. Zgłaszam wniosek o przedstawienie  kosztorysu budowy wiaty przystankowej przy ulicy 

Nowosolnej. Odpowiedź na wniosek nr 7 z dnia 31.03.2016 r. nie wyczerpuje i nie daje 

pełnych informacji na temat odrzucenia zgłaszanego wniosku.  

10. Oświadczenie do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie Ireneusza 

Drzewieckiego o nie zwoływanie spotkań z radnymi, jeżeli poczynione na tych spotkaniach 

ustalenia nie będą później respektowane.  

11. Informacje na temat budowy ronda przy ulicy Szprotawskiej – stopień zaawansowania 

prac.  

 

Andrzej Marek – radny 

cyt.: 

12. Proszę pilnie wymienić wiatę przystankową przy ulicy Żagańskiej – Podbrzezie Górne. 

13. Proszę o przedstawienie wszystkich pracowników spółki P.U.K. USKOM, wraz z opisem 

jakie etaty posiadają – na prośbę mieszkańców Kożuchowa. 

14. Proszę o wyczyszczenie rowów przy drogach wjazdowych do Kożuchowa oraz przycięcie 

krzaków. 

15. Proszę o zamontowanie trzech tablic informacyjnych miejscowość Podbrzezie Górne – 

ulica Żagańska.  

16. Proszę o zamontowanie lam na słupach energetycznych w kierunku Mirocina Górnego – 

ulica Kolonia Górska (około 20 lamp). 

17. Proszę o naprawienie drogi w miejscowości Podbrzezie Dolne – ulica XXX-Lecia PRL – 

pilne. 

 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa 

cyt.: 

18. Wnoszę o zmianę nazwy Komisji Stałej Rady Miejskiej w Kożuchowie z nazwy „Komisja 

Wsi i Rolnictwa” na nazwę „Komisja Rolnictwa i Rozwoju Wsi”. 

19. Proszę o przedstawienie szacowanych wszystkich kosztów z wyszczególnienie i 

podziałem wydatków dotyczących koncertu Disco Polo „Cosuchowia Dance”. 

20. Proszę o przedstawienie jak zaawansowane są prace przy zadaniu i wykonaniu projektu 

budowy nowej świetlicy wiejskiej w Mirocinie Średnim. 



21. Proszę o przedstawienie kosztów, jakie gmina ponosi w związku z zatrudnieniem 

pracowników interwencyjnych oraz ile gmina ponosi kosztów na pracowników 

oddelegowanych do P.U.K. USKOM. 

22. Czy MOSiR będzie w stanie utrzymać i pielęgnować place zabaw i boiska na terenach 

wiejskich oraz jakie prace i kiedy będą przeprowadzane.  

 

Perdian Halina – radna 

cyt.: 

23. Proszę uprzejmie o poszerzenie drogi wzdłuż działki nr 963/2 w Podbrzeziu Dolnym 

zjazd z ulicy Kraszewskiego i dojazd do nowych działek sprzedawanych przez Urząd Miasta.  

 

Wajman Grzegorz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych 

cyt.: 

24. Na wniosek mieszkańców proszę o dostosowanie do użytku toalet na Cmentarzu 

Komunalnym przy ulicy Zielonej w Kożuchowie. 

25. Proszę o naprawę nawierzchni drogi na ulicy Traugutta, dojazd do restauracji 

„Orzechówka”. 

26. Proszę o wyjaśnienie sprawy montażu drzwi wejściowych do lokalu gminnego 

znajdującego się w budynku Wspólnoty Mieszkaniowej blok 20/14. Drzwi zostały 

wymienione i zamontowane nie zgodnie z projektem budowlanym budynku, co utrudnia 

poruszanie się po klatce schodowej pozostałym mieszkańcom w/w Wspólnoty.  

 

 

                                                                                       

 

 

 

                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                      Ireneusz Drzewiecki 


